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شادی مختاری)بازیگر(:
اصحاب رسانه و اهالی هنر در یک تیم معنا دارند

17مرداد، روز خبرنگار را به همه اهالی رسانه و اصحاب قلم تبریک 
می گویم و امیدوارم همیشه و در هر مسندی که هستند، علی رقم تمامی 
فشارها و محدودیت ها بتوانند با همان سبک و سیاقی که دوست دارند 
بنویسند. به مدد و حمایت اصحاب رسانه است که کار اهالی هنر به نحو 
احسنت دیده می شود. از نظرمن اصحاب رسانه و اهالی هنر مانند یک 
تیم مکمل باید در کنارهم باشند. اگر حمایت یکی از آنها نباشد؛ قطعا 

یک جای کار می لنگد. 
پژمان جمشیدی )بازیگر(:

 خدمت بی منت خبرنگاران به بالا دستیان 
روز خبرنگار را تبریک می گویم، من به شخصه جایگاه فعلی خود 
را مدیون این صنف می دانم. چه در حیطه ورزش و چه در عرصه هنر. 
به زعم من اگر خبرنگار نباشــند کارهای ما انعــکاس پیدا نمی کند. 
خبرنگاران انسان های شریفی هستند، با درآمد بسیار کم از آنهایی که 
درآمد بسیار بالا دارند خبر تهیه می کنند. این نشان دهنده اوج کار و 
شرافت شان بدون هیچ عقده و کینه ای است. من دست این دوستان را 

می بوسم و  امیدوارم همیشه قلم شان پاک و رونده باشد. 
سید جواد هاشمی)بازیگر(: 
قلم تان سبز، راهتان پرنور

خبرنگارهای عزیز روزتان مبارک ، قلم تان سبز باشد و راهتان پرنور 
و مانا.

داریوش فرضیایی )مجری بازیگر(:
 دست این خوبان روزگار را می بوسم

روز خبرنگار را به همه این خوبان روزگار تبریک می گویم. ازخداوند 
منان برای همه خبرنگارهای زحمت کــش و صبور و باوجدان آرزوی 
توفیق روز افزون دارم. خبرنگاری شغلی سخت و حساس است و این 
دوستان با تحمل سختی ها این وظیفه را همیشه به بهترین شکل انجام 
می دهند. در این روز بزرگ دست همه خبرنگاران و اصحاب رسانه را با 

افتخار می بوسم.
شهاب حسینی )بازیگر، تهیه کننده و کارگردان(:
 می دانم که با چه شرایط دشواری کار می کنید  

 ســلام خبرنگاران عزیز، می دانم که با چه شــرایط دشواری کار 
می کنید، این روز بزرگ را تبریک عرض کرده و از خدای بزرگ برایتان 

آرزوی سلامتی و توفیقی همیشگی دارم. روزتان مبارک  
آرمان درویش )بازیگر(: 

 در رسالت واقعی خود موفق باشید
روز خبرنگار را تبریک می گویم و امیدوارم که این فعالان فرهنگی 
در رسالت واقعی خود که اطلاع رسانی اخبار است، هر روز موفق تر از 

پیش باشند. 
محمد معتضدی)بازیگر(: 

خبرنگار، طعم آگاهی بخشی در جامعه 
روزخبرنگار را بــه تمامی خبرنگاران شــریف و پرتلاش تبریک 

می گویم. امیدوارم سالم و سلامت باشید و در این مسیر بدرخشید. 
چرا که با درخشش خبرنگاران است که جامعه طعم آگاهی را حس 

می کند.
مژده لواسانی)مجری(:

 قلم مقدسی که خداوند به آن قسم یاد کرد
قلم آنقدر مقدس است که خداوند به آن قسم یاد کرده است. روز 
خبرنگار را به همه آنان که تقدس قلم شان را به هیچ چیز نمی فروشند و 

در هوای اخلاق و شرافت نفس می کشند تبریک می گویم. 
بهرنگ دزفولی زاده )فیلمساز(:

 تبریک کمترین کار است 
برای دیده شدن آثار بازیگران و هنرمندان وجود خبرنگارهای خوب 
و اصیل می تواند بسیار سازنده باشد. تلاش و زحمت این دوستان غیر 
قابل وصف اســت و تبریک این روز کمترین کاری است که می شود 

برایشان کرد.
محمدرضا مهدوی)فوتبالیست(:

 قلم مقدسی که حق گفت و چوبش را خورد
خبرنگاران عزیز شما در قلب ما جا دارید. من برای آن قلم مقدسی 
که حق گفت و چوبش را خورد وانتقادها را به جان خرید احترام قائلم. 
این دوستان مانند قلم شــان پاک و مقدس اند و قسم شان برای من 

درست ترین قسم است. روز زیبای خبرنگار بر همه شما مبارک.
مجید جلالی  )مربی فوتبال(:

 در فرهنگی بودن و  پاک بودن خبرنگار شکی نیست
خبرنگاران نقش به سزا و مهمی در جامعه دارند. در فرهنگی بودن 
و پاک بودن آنها شکی نیست، آنها که اخبار را به شکل کامل و صحیح 
به گوش مردم می رســانند و همه ما، همواره مدیون آنها هســتیم. 

روزخبرنگار را به همه خبرنگاران عزیز تبریک می گویم.
محمد نوری)سرمربی و پیشکسوت باشگاه استقلال(:

 زحمت کشان واقعی 
 روز خبرنــگار را به همه خبرنــگاران عزیز که بــه معنای واقعی 

زحمت کشان جامعه هستند تبریک عرض می کنم.
 بهمن طهماسبی )پیشکسوت باشگاه استقلال(:

خبرنگاران چشمان تیز بین جامعه هستند
اقتضای جان، چو ای دل آگهی است / هر که آگه تر شود جانش قوی 
ست... خبرنگاران، ســفیران آگاهی بخش و چشمان تیز بین جامعه 

هستند. روز خبرنگار مبارک
  فرامرز روشنایی)پیشکسوت رسانه(:

 آنها که حرمت قلم را حفظ کردند
 روز خبرنگار را به همه، خبرنگاران پاکدست، که حرمت قلم را حفظ 

می کنند،  تبریک می گویم.
محدثه تک فلاح)خبرنگار(:
 بخشی مهم، اما پنهان شده

باعث افتخار اســت که عضوی  از جمع بزرگ خبرنگاران هستم. 
جمعی که  بخش بسیار مهمی از جامعه  اما پنهان شده   هستند. کسانی 

که دست اول، داغ، تازه از تنور در آمده اخبار و محتوا را آماده می کنند. 
تا مردم در این جنگ های رســانه ای روایت واقعی مطالب را بشنوند. 
خبرنگاران در صدر اخبار و لا به لای هر خط خبری هستند اما دیده 

نمی شوند.
سامان پیردایه)خبرنگار(:

 کسانی که جز خدا هیچکس پشت پناهشان نیست
روز کسانی که سرما و گرمای روزگار را با پوست واستخوانشان درک 
کردند. روزکسانی که تلخ ترین و شیرین ترین روزهای این مرزوبوم 
رادیدند و نوشتند و بر صحنه روزگار ثبت کردند. روزکسانی که جز خدا 
هیچکس پشت پناه شان نیست، مبارک.  آنها خاطره ای را نقش کردند 

که زدودنی نیست.
مسعود نجفی)پیشکسوت رسانه(: 
شغلی که سنگش را به سینه می زنم 

این روز بزرگ را به اهالی رسانه تبریک می گویم و امیدوارم فضای 
کار حرفه ای برای این اهالی طوری فراهم باشد که بدون هیچ دغدغه ای 
بتوانند کار کنند. خبرنگاری شغلی است که من همیشه سنگ آن را 
به سینه می زنم، چرا که من در هر جایی که باشم باز خود را تنها و تنها 

یک خبرنگار می دانم.  
محمد نیکبخت: 

بی مهری به خبرنگاران کافیست
یکی از مشکلات و سختی های خبرنگاران پیدا کردن عوامل مختلف 
ســینما اعم از بازیگر و کارگردان تا بقیه عوامل است. من با توجه به 
ارتباطی که با این دوستان دارم از مشکلات شان با خبر هستم. درحالی 
که اگر رسانه ای نباشد دوستان و اهالی هنر هم دیده نمی شوند، اما باز 
گاها از طرف افراد مورد بی مهری قرار می گیرند! کاش روزی برسد که 
دیگر شاهد این بی مهری ها نباشیم، در پایان؛ خبرنگاران عزیز دست 

مریزاد ، این روز بزرگ را به شما تبریک می گویم.  
سعید فتحی روشن )شعبده باز عصر جدید(:

 خبرنگار ترسیم کلمه وجدان است
خبرنگار من را یاد کلمه وجدان می اندازد، اگر به من بگویند کلمه 
وجدان را با ذکر یک مثال و ترسیم شکل نشان بده؛ من یک خبرنگار 
می کشم. امیدوارم همه خبرنگاران با همین وجدان کاری ادامه دهند. 
آنها بهترین تعریف کننده وقایع هســتند.  اگر به مورخان بر نخورد، 
معتقدم مورخ می تواند در تاریخ دست ببرد و آن را طور دیگری بنویسد، 
اماخبرنگار به واسطه نزدیک بودنش با واقعه یا اتفاقی که آن را شرح 
داده و یا در همان لحظه مکتوب می کنــد، نمی تواند این کار را انجام 
دهد. به او که همیشه واقعیت را به ما نشان داده است این روز واقعی را 

تبریک می گویم. 
اسرا جلیلیان)بازیگر عصر جدید(:

 به امید روزی که خبرنگار فقط خبر خوب بدهد 
این روز زیبای فرهنگی را به همه خبرنگاران عزیز تبریک می گویم، 
امیدوارم روزی برسد که خبرنگاران هر روز با خبرهای خوب، حال ما 

را خوب کنند. 


